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Zápis 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice, konaného 26.2.2024 o 17,00 hod. 

v zasadacej miestnosti obecného úradu 

Prítomní:       podľa prezenčnej listiny  

                      9 poslancov z celkového počtu  9, t.j. 100 %  

Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, schválenie programu 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice otvorila a prítomných privítala starostka 

obce Božena Krajčovičová. Upozornila na to, že rokovanie zastupiteľstva je nahrávané. 

Prítomných 9 poslancov – Roman Áč, Ing. Daniela Benovičová, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miros-

lav Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková, z celkového 

počtu  9, čo je 100 %, zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Materiály boli poslancom doručené 

elektronicky prostredníctvom stránky digitalnemesto.sk. Oboznámila prítomných s programom 

rokovania a dala o ňom hlasovať: 

Program: 

1.  Otvorenie a schválenie programu 

2.  Kontrola plnenia uznesení 

3.  Interpelácie 

4.  Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny 

5.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

6.  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Jaslovské Bohunice za I. polrok 2024 

7.  Žiadosť o schválenie kontrolných skupín DHZO Jasl. Bohunice, správa o činnosti DHZO za rok    

     2023 a správa o hospodárení DZHO za roky 2018 až 2023 

8.  Výročná správa o činnosti poskytovateľa sociálnych služieb za rok 2023 

9.  Rozpočtové opatrenia č. 28-50/2023 

10. Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2024 č. 1 

11. Zverenie majetku do správy Základná škola s materskou školou Jaslovské Bohunice 

12. Návrh VZN č. ... o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Jaslovské Bohunice 

13. Návrh VZN č. ... ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 156 o podmienkach prideľovania nájomných  

      bytov obstaraných z verejných prostriedkov 

14. Odkúpenie nehnuteľného majetku 

15. Texty do kroniky obce za rok 2022 
16. Návrh na odpis a vyradenie zmarených investícií obce Jaslovské Bohunice v celkovej výške       

      18 675,34 € 

17. Rôzne 

18. Záver 

Uznesenie 256/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 26.2.2024. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Doplnenie k bodu č. 1 

Starostka Božena Krajčovičová navrhla zaradiť v programe ako bod č. 2. Informáciu zástupcov 

spoločnosti JAVYS, a. s., Jaslovské Bohunice, z dôvodu uvedenia rôznych informácií o spoločnosti 
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JAVYS, a. s. na poslednom obecnom zastupiteľstve. Oslovila generálneho riaditeľa o poskytnutie 

vysvetlenia k uvedeným informáciám z posledného OZ. Ostatné body sa budú posúvať. 

Program bude pokračovať:  

2.  Informácia zástupcov spoločnosti JAVYS, a. s., Jaslovské Bohunice 

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4.  Interpelácie 

5.  Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny 

6.  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

7.  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Jaslovské Bohunice za I. polrok 2024 

8.  Žiadosť o schválenie kontrolných skupín DHZO Jasl. Bohunice, správa o činnosti DHZO za rok    

     2023 a správa o hospodárení DZHO za roky 2018 až 2023 

9.  Výročná správa o činnosti poskytovateľa sociálnych služieb za rok 2023 

10.  Rozpočtové opatrenia č. 28-50/2023 

11. Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2024 č. 1 

12. Zverenie majetku do správy Základná škola s materskou školou Jaslovské Bohunice 

13. Návrh VZN č. ... o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Jaslovské Bohunice 

14. Návrh VZN č. ... ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 156 o podmienkach prideľovania nájomných  

      bytov obstaraných z verejných prostriedkov 

15. Odkúpenie nehnuteľného majetku 

16. Texty do kroniky obce za rok 2022 
17. Návrh na odpis a vyradenie zmarených investícií obce Jaslovské Bohunice v celkovej výške       

      18 675,34 € 

18. Rôzne 

19. Záver 

Uznesenie 257/IX 
Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje doplnenie programu rokovania obecného 

zastupiteľstva konaného dňa 26.2.2024 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                    

    proti:              0        

    zdržal sa: 0    

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 2 

Informácia zástupcov spoločnosti JAVYS, a.s., Jaslovské Bohunice 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Slovo dostal RNDr. Peter Gerhart, PhD. zo spoločnosti 

JAVYS, a. s., podal informáciu z akého dôvodu prišli na zasadnutie OZ. Informáciu doplnil Ing. Ivan 

Galbička. Vysvetlenie zástupcov spoločnosti JAVYS, a. s. bude prílohou zápisu zo zasadnutia OZ.  

 

Starostka Božena Krajčovičová poďakovala za účasť na zasadnutí OZ. 

 

Za zapisovateľku bola menovaná: Ing. Zuzana Blašková                    

Za overovateľov boli menovaní poslanci:  Ing. Miloš Rapant 

    Elena  Šipková 

 

 

Poslanec Roman Áč – informoval sa či by bola možnosť osobne navštíviť prevádzku spoločnosti, 

Ing. Ivan Galbička – áno je možnosť, doplnil, že informácie dostávajú pravidelne všetky úrady, ktoré 

robia kontrolu,         

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa či už je talianský odpad zlikvidovaný na našom území, 
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RNDr. Peter Gerhart, PhD.  – odpad bol spracovaný a produkt spracovania vyexportovaný, 

posledný transport bol minulý rok, 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa či sa súťaží o nový odpad, 

RNDr. Peter Gerhart, PhD. – podal informáciu, že nový zákon zakázal túto činnosť, 

Starostka Božena Krajčovičová – poďakovala za účasť na zasadnutí OZ.  

                                                

K bodu č. 3  

Kontrola plnenia uznesení 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Neboli prijaté uznesenia, ktoré by mali ukladací charakter. 

 

Uznesenie 258/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 4 

Interpelácie 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

1. MŠ 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa v ako stave je dotácia na rekonštrukciu MŠ,  

Starostka Božena Krajčovičová – v bode Rôzne je priložená zápisnica z Rady školy, vyjadrí sa 

v tomto bode, 

Poslankyňa Monika Junasová – informovala sa na ozvučeni na cintoríne, pri márnici nie je dostatočné 

ozvučenie, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie ako je zabezpečené ozvučenie na cintoríne, 

Poslankyňa Monika Junasová – informovala či sa budú riešiť nanosy blata na meandri, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že každý rok sa odstaví meander a vyšpliecha sa 

to.   

Poslankyňa Monika Junasová – informovala sa ohľadom KD, či došlo k posunu, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že to má pripravené v bode Rôzne. 

 

Parkovanie na sídlisku 

Poslankyňa Ing. Daniela Benovičová – informovala sa ohľadom nových parkovacích miest na 

sídlisku, 

Starostka Božena Krajčovičová – minulý týdeň sme dostali vyjadrenie DI, urobí sa dopravné 

značenie, 

Ing. Jozef Zemko – podal informáciu, že je vystavená objednávka na dopravné značenie a sa dohodne 

realizácia, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či bolo stretnutie 22.2. s projektantom ohľadom zúženia 

cesty, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že stretnutie sa uskutočnilo, správa ciest 

nesúhlasí so zúžením cesty, vysvetlila ako sa to bude riešiť, musí sa prepracovať PD, 

Poslanec Ing Peter Lackovič – informoval sa či je aj vyjadrenie od plynárov, 

Ing. Jozef Zemko – projektant to odnesie plynárom, je to prekreslené. 

 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa či  je nejaká odpoveď zo ŽP ohľadom úniku ropných 

látok, 

Ing. Maroš Dunda – zatiaľ nemáme odpoveď. 
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Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa či má obec zriadený nejaký plán alebo kontakt na 

nahlasovanie porúch,  

Starostka Božena Krajčovičová– je zriadený mail poruchy@jaslovske-bohunice.sk. Informovala sa 

ohľadom čoho sa to týkalo, 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – kontrétne tohto poslednom úniku ropných látok, 

Ing. Jozef Zemko – nahlasili sme to p. Havrlentovi, občan nereagoval na návštevu z OÚ, auto stálo na 

mieste úniku ropných látok, 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – navrhol vytvoriť tlačivo, ktoré sa môže občan podať na úrade na 

podatelni,  

Starostka Božena Krajčovičová – občan môže vypísať tlačivo priamo na úrade, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či je občan informovaný o tejto mailovej schránke pre 

nahlasovanie porúch, treba to asi obnoviť a informovať občanov, 

Starostka Božena Krajčovičová – preverí, či je to v kalendári, môže sa to aj vyhlásiť v rozhlase, p. 

Dunda si to poznačí, 

 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa či začiatok prác na fasáde HZ v marci je reálny, 

Starostka Božena Krajčovičová – zajtra máme stretnutie s projektantom a dodávateľom ohľadom 

začiatku prác, 

 

Poslanec Michal Cisár – informoval sa či je termín na prepracovanie PD na Jaslovce, 

Starostka Božena Krajčovičová – z dôvodu zaneprázdnenosti projektanta cca. ½ roka, 

Ing. Jozef Zemko – informoval, že je nedostatok projektantov a sú dlhé lehoty u projektantov, 

Poslanec Michal Cisár – informoval sa v akom štádiu sú práce na akcii Šidúnky – Krátke pole, 

Starostka Božena Krajčovičová – začala sa robiť splašková kanalizácia, kvôli počasiu sa to posúvalo, 

v stredu je kontrolný deň, 

Poslanec Michal Cisár – informoval sa kedy sa začnú práce na vybudovaní chodníkov a vjazdov na 

Dubovej ulici, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že sa musí vysúťažiť firma, teraz sa bude 

súťažiť, čaká sa na PD na zmenu vjazdu do HZ, musíme vedieť zloženie podkladu a dopracúva sa PD na 

spevnené plochy na 2. a 3. etapa Šidúnky – Krátke pole, 

Poslanec Roman Áč – informoval sa či sa bude robiť 2. a 3. etapa naraz, 

Starostka Božena Krajčovičová – áno, aby sa to vysúťažilo ako celok, 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informuje sa ako sú rozdelené etapy - 1. etapa Krátke pole – po veľkú 

bránu futbalového štadiona, informuje sa či máme nejaký predpoklad či bude I. etapa ukončená 

v termíne, 

Starostka Božena Krajčovičová – 1. etapa po bránu futbalového štadona, 2. etapa po Novú ulicu, 3. 

etapa od Novej ulice, I. etapa by mala byť ukončená do novembra, nežiadali o predlženie termínu, 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa či 2. a 3. etapa bude na jednu súťaž, 

Starostka Božena Krajčovičová – áno spolu sa budú  súťažiť obidve etapy, 

 

Peter Petric – informoval v akom stave je výzva, ktorú poslal mailom p. Kordiakovej a p. Ing. Zemkovi 

pred 3 mesiacmi, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že niekoľkokrát sa chcel p. Kobetič s vami 

skontaktovať a chcel to s vami riešiť, ale nikdy Vás nezastihol doma.  

Peter Petric – dal výzvu v písomnej forme a na tú nedostal odpoveď, predtým bola prípojka v šachte 

rovná, teraz čo robila vysúťažená firma, dali tam kolená a nejde to rovno a slzí mu to, chcel to do zimy 

spraviť, čo sa nepodarilo. Bolo by dobré to spraviť teraz, keď je rozkopaná cesta, 

Starostka Božena Krajčovičová – prívod je spravený z hlavného potrubia,  

Peter Petric – je to zle spravené, nie je to v súlade s normami spravené, 

Ing. Maroš Dunda – informoval sa či p. Kordiaková s ním komunikovala, 

Peter Petric – podal vysvetlenie, že komunikoval najprv z pracovníkmi TAVOSu, potom to poslal 

mailom p. Kordiakovej a do kópie p. Ing. Zemkovi a nikto nereagoval. Pani Kordiaková mu volala, ale 

nechcel to riešiť telefonicky, ale mailom. 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že komunikovali s TAVOSom, mali poslať 

vyjadrenie, že vaša šachta nespĺňa normy,  

Peter Petric – nespĺňa normy, lebo firma, ktorá robila prípojku tam navŕtala zle diery,  

Starostka Božena Krajčovičová – vaša šachta sa rozpadávala, pošlite mi fotky  a budeme to riešiť, 

mailto:poruchy@jaslovske-bohunice.sk
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Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či je tam teraz havarijný stav, 

Peter Petric – teraz to slzí, je to celé obtečené za ventilom, 

Starostka Božena Krajčovičová – pán Kobetič Vám volal, aby ste dali súhlas, lebo Vám to prišli 

opraviť, 

Peter Petric – áno, ale slzí to zasa na druhom mieste, 

Starostka Božena Krajčovičová – dajte nám vedieť kedy ste doma, aby sme dohodli stretnutie s p. 

Kobetičom, 

Peter Petric – informoval sa či musia zamestnanci odpovedať na maily, 

Starostka Božena Krajčovičová – preverí to. 

 

K bodu č.5 

Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny 

Pracovná skupina zasadala 1x – 06.02.2024 a na svojom rokovaní prejednala všetky body pripravené na 

zasadnutie zastupiteľstva 26.02.2024. Zápis zo zasadnutia je prílohou. 

Návrhy uznesení vyplývajúcich z pracovných rokovaní sú zapracované v podkladových materiáloch.  

K bodu č. 6 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2023 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Kontrolórka PhDr. Opáleková informovala poslancov 

ohľadne správy o kontrolnej činnosti. 

Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať o uzneseniach. 

 

Uznesenie 259/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice po prerokovaní  predloženej správy berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Jaslovské Bohunice za rok 2023. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8    (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 1    (Monika Junasová) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 7  

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Jaslovské Bohunice za I. polrok 2024 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Kontrolórka PhDr. Opáleková informovala poslancov 

ohľadne správy o kontrolnej činnosti za I. polrok 2024. 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či každých 60 dní, 

Kontrolórka PhDr. Opáleková - nie za každý rok do 60 dní od ukončenia roka. 

 

Uznesenie 260/IX 

Obecné zastupiteľstvo v Jaslovských Bohuniciach po prerokovaní  predloženého materiálu berie na 

vedomie Správu o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Jaslovské Bohunice za I. polrok 2024 - 

Kontrola na základe č. 137/2023 Z. z. Zákon, ktorým sa mení a dopĺňa zákon Slovenskej národnej rady 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších prepisov a ktorým sa dopĺňa zákon Slovenskej 

národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov čl. II  v § 18f ods. 1 

písm. „i) je povinný vykonať za predchádzajúci kalendárny rok kontrolu prevodov nehnuteľného 

majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 eur. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        
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    zdržal sa: 0     

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 8  

Žiadosť o schválenie kontrolných skupín DHZO Jaslovské Bohunice, správa o činnosti DHZO za 

rok 2023 a správa o hospodárení DZHO za rok 2018 až 2023 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval poslancov, prečo vypracoval túto správu, reagoval na viaceré 

podnety občanov, informoval o obsahu správy o činnosti a hospodárení, vysvetlil akú hodnotu majetku 

zachránili,  

Starostka Božena Krajčovičová – vyzdvihla a poďakovala DZHO za ich prácu, oceňujú to aj občania. 

 

Uznesenie 261/IX 

Obecne zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje podanú žiadosť na vykonanie prevencie 

v oblasti ochrany pred požiarmi. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie 262/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie Správu o činnosti DHZO Jaslovské 

Bohunice za rok 2023 a správu o hospodárení DHZO za roky 2018 až 2023. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 9 

Výročná správa o činnosti poskytovateľa sociálnych služieb za rok 2023 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

PhDr. Tomáš Bečár PhD. – podal vysvetlenie k obšírnosti výročnej správy, chceli by ju skrátiť 

a sprehľadniť, 

Poslanec Viliam Čapkovič – informoval sa či je to štandardný formát výročnej správy, to čo predložili, 

PhDr. Tomáš Bečár PhD. – štruktúra správy je na každom zariadení,  

Poslanec Ing. Peter Lackovič – zaujala ho SWOT analýza, ale chýbajú zlepšenia,  

PhDr. Tomáš Bečár PhD. – určite do budúcna budú niečo riešiť, 

Poslankyňa Ing. Daniela Benovičová – informovala sa prečo nepreniesli plány do rozpočtu, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenia, že pri prijímaní rozpočtu neboli peniaze 

rozpustené, budú presúvať FP z rezervného fondu po schválení Záverečného účtu, 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa či je spravený prepadnutý chodník, 

Starostka Božena Krajčovičová – áno, to sa spravilo hneď na jeseň, 

Poslanec Roman Áč – informoval sa či sa budú nejaké interiérové zmeny riešiť, ktoré boli v pláne, 

PhDr. Tomáš Bečár PhD. – z logistického hľadiska kvôli obsadenosti je to dosť náročné, odkladajú sa 

momentálne prerábky, skôr je nutné riešiť elektrocentrálu, aby fungoval výťah aj pri výpadku elektriny. 
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Uznesenie 263/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie Výročnú správu Zariadenia pre 

seniorov Bohunka za rok 2023. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 10 

Rozpočtové opatrenia č. 28-50/2023 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uznesení. 

 

Uznesenie 264/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  rozpočtové opatrenia č. 28-50/2023, 

ktoré prijala starostka obce  v súlade so Zásadami rozpočtového hospodárenia obce Jaslovské Bohunice 

v platnom znení – presun rozpočtovaných finančných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu 

výdavkov na rok 2023 a v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej správy.  

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              1   (Monika Junasová)   

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

K bodu č. 11 

Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2024 č. 1 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uznesení. 

 

Uznesenie 265/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje v súlade so Zásadami rozpočtového 

hospodárenia obce Úpravu rozpočtu obce Jaslovské Bohunice na rok 2024 č.1. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

K bodu č. 12   

Zverenie majetku do správy Základná škola s materskou školou Jaslovské Bohunice 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uznesení. 
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Uznesenie 266/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje zverenie majetku obce do správy rozpočtovej 

organizácii Základná škola s materskou školou, Sídlisko 341/1, 919 30 Jaslovské Bohunice, IČO: 378 365 

79  a to  technické zhodnotenie areálu  ZŠ – altánok / exteriérová učebňa  v obstarávacej cene 70.923,962 

Eur. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 1   (Monika Junasová)       

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 13 

Návrh VZN č. ... o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Jaslovské Bohunice 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

 

Poslankyňa Ing. Daniela Benovičová – navrhla doplniť v čl. 5 bod 2b – Dotáciu poskytnutú podľa č. 5 

ods. 1 tohto VZN  je možné použiť najmä na: certifikáty a školenia, 

Poslanec Michal Cisár – navrhol doplniť tam aj kurzy do čl. 5 bod 2b. 

 

Uznesenie 267/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje Čl. 5, bod 2, písm. b) VZN č.... 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Jaslovské Bohunice v tomto znení: „štartovné, registračné 

poplatky, licencie alebo zväzové poplatky, certifikáty a školenia,“ 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0  

    zdržal sa: 0   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie 268/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje Čl. 5, bod 2, písm. b) VZN č.... 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Jaslovské Bohunice v tomto znení: „štartovné, registračné 

poplatky, licencie alebo zväzové poplatky, certifikáty a školenia, kurzy“ 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0  

    zdržal sa: 1   (Monika Junasová)   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie 269/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje VZN č.... o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

obce Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 
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Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              1   (Monika Junasová)       

    zdržal sa: 0   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 14 

Návrh VZN č. ..., ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 156 o podmienkach prideľovania nájomných 

bytov obstaraných z verejných prostriedkov 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uznesení.  

 

Uznesenie 270/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje VZN č...., ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

156 o podmienkach prideľovania nájomných bytov obstaraných z verejných prostriedkov. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              1   (Monika Junasová)        

    zdržal sa: 0   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č.15 

Odkúpenie nehnuteľného majetku  

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Starostka Božena Krajčovičová podala informácie o aké 

pozemky sa jedná. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať o uznesení. 

 

Uznesenie 271/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje odkúpenie pozemkov nachádzajúcich sa 

v obci Jaslovské Bohunice, v k.ú. Bohunice, do majetku obce Jaslovské Bohunice v cene 10 €/m2: 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/122, zast. plochy o výmere   2 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/27, zapísaná na LV č.732, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Mgr. Lucie 

Hurajtovej, Orechová ulica  492/10A, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 3.6.1980, 

v spoluvlastníckom podiele ½ a Márie Dekanovej, Orechová ulica  326/10, 919 30 Jaslovské 

Bohunice, nar.: 7.4.1960, v spoluvlastníckom podiele 1/2 v celkovej sume 20 € /slovom dvadsať 

eur/. 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/121, zast. plochy o výmere   6 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/28 zapísaná na LV č.177, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Mariany 

Bobákovej , Orechová ulica 325/12, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 26.12.1971, 

v spoluvlastníckom podiele ½ a ½ v celkovej sume 60 € /slovom šesťdesiat eur/. 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/111, zast. plochy o výmere   25 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/43 zapísaná na LV č.170, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Miroslava 

Schmidta, Orechová ulica 316/30, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 13.6.1969 a Martiny 

Schmidtovej, Orechová ulica 316/30, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 3.5.1972, 
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v spoluvlastníckom podiele 1/1 v celkovej sume 250€                                            /slovom 

dvestopäťdesiat eur/. 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/110, zast. plochy o výmere   22 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/34 zapísaná na LV č.734, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Zlatice 

Serbákovej, Orechová ulica 315/32, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 24.5.1966, 

v spoluvlastníckom podiele 1/1 v celkovej sume                                                           220€ /slovom 

dvestodvadsať eur/. 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/109, zast. plochy o výmere   19 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/44, zapísaná na LV č.735, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Jarmily 

Melicherovej, Nová ulica 228/46, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 27.6.1953, 

v spoluvlastníckom podiele ½ a Ing. Jozefa Sýkoru, Bohunická ulica 8/56, 919 30 Jaslovské 

Bohunice, nar.: 8.10.1961, v spoluvlastníckom podiele 1/2 v celkovej sume 190 € /slovom 

stodeväťdesiat eur/. 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/108, zast. plochy o výmere   16 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/35, zapísaná na LV č.182, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Viliama 

Matoviča, Orechová ulica 313/36, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 20.7.1949, 

v spoluvlastníckom podiele ½ a Danky Matovičovej, Orechová ulica 313/36, 919 30 Jaslovské 

Bohunice, nar.: 15.10.1951, v spoluvlastníckom podiele 1/2 v celkovej sume 160 € /slovom 

stošesťdesiat eur/. 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/107, zast. plochy o výmere   13 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/36 zapísaná na LV č.332, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Františka 

Rumanoviča, Orechová ulica 312/38, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 01.01.1954, 

v spoluvlastníckom podiele 1/1 v celkovej sume 130 € /slovom stotridsať eur/. 

- pozemok, novovytvorená parcela registra „C“-KN č.  201/105, zast. plochy o výmere   7 m2, 

ktorá vznikla oddelením z parc. reg. „C-KN“ č. 201/45 zapísaná na LV č.163, podľa 

Geometrického plánu č. 69/2020, vyhotoveného BESTGEO, s.r.o., Čerešňová 609/7, 919 30 

Jaslovské Bohunice, úradne overený pod č. G1 1610/2020 dňa 12.11.2020  z majetku Mariána 

Rapanta, Orechová ulica 310/42, 919 30 Jaslovské Bohunice, nar.: 28.12.1943, 

v spoluvlastníckom podiele 1/1 v celkovej sume 70 € /slovom sedemdesiat eur/. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: trojpätinová väčšina všetkých, t. j. 6 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 16 

Texty do kroniky obce za rok 2022 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uzneseniach. 

 

Uznesenie 272/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje texty do kroniky obce za rok 2022. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 
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Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 17   

Návrh na odpis a vyradenie zmarených investícií obce Jaslovské Bohunice v celkovej výške 

18 675,34 €. 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

Poslanec Ing. Peter Lackovič – preštudovali sme podklady, štúdia je z roku 2008 a odporúčala sa nová 

štúdia, bola by to zbytočná investícia, 

Starostka Božena Krajčovičová– vrt nebol realizovaný, bola štúdia spracovaná podľa predchádzajúcich 

meraní. 

 

Uznesenie 273/IX 

Obecné  zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice prerokovalo v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 

obce návrh na odpis a vyradenie zmarenej investície obce Jaslovské Bohunice – Geotermálny vrt 

v celkovej výške 17 775,34 € a tiež investície Biokúpalisko v sume 900 € a schvaľuje odpísanie 

a vyradenie z evidencie majetku obce.   

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 1   (Monika Junasová)        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Bod č. 18 

Rôzne 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

 

Nájomné byty  

Prerokovalo sa to na pracovnej skupine. Informovala o uzneseniach. 

 

Uznesenie 274/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje uzatvorenie zmluvy o nájme obecného bytu č. 

4 v bytovom dome Jaslovské Bohunice, Sídlisko 463/16 od 1.1.2024 do 30.6.2024 pre žiadateľov  Pavla 

a Sylviu Bubánových, trvale bytom Sídlisko 463/16, Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              1   (Monika Junasová)    

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 
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Uznesenie 275/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje uzatvorenie zmluvy o nájme obecného bytu č. 

8 v bytovom dome Jaslovské Bohunice, Pri rybníku 420/1 od 1.4.2024 na dobu 1 rok pre žiadateľku Elenu 

Orichelovú, trvale bytom Pri rybníku 420/1, Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie 276/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje výnimku na uzatvorenie nájomnej zmluvy na 

1 izbový byt v prípade uvoľnenia pani  Petre Kuníkovej, Veľké Kostoľany na dobu 3 roky. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie 277/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice ruší uznesenie č. 254/IX zo dňa 12.12.2023. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Starostka Božena Krajčovičová – doplnila, že pani Hrtúsová a Kuníková sú učiteľky. 

 

Uznesenie 278/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje poradovník na jednoizbové byty nasledovne:  

1. Eliška Hrtúsová, Turzovka, 

2. Petra Kuníková, Veľké Kostoľany 

3. Lila Bežuchová, Sídlisko 339/8, Jaslovské Bohunice, 

4. Vít Illí, Pri rybníku 420/1, Jaslovské Bohunice, 

5. Nikolas Roman, Sídlisko 462/17, Jaslovské Bohunice, 

6. Erika Gyepesová, Trnava, 

7. Natália Gabrielová, Radošovce 136, 

8. Jana Melicherová, Horné Orešany 604 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        



 

 
13. 

strana 

 

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Žiadosť o dotácie – multifunkčné ihrisko 

Poslankyňa Monika Junasová –  informovala sa či tam bude umelá tráva, alebo tam bude aj tenisový 

kurt, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že na ihrisku budú aj čiary, ale je to aj futbalové 

ihrisko, podklady sú ilustračné snímky, celé to bude umelá tráva,  

Andrej Junas – keď bude nízky vlas, bude sa to šmýkať, 

Starostka Božena Krajčovičová – je to projektované ako multifunkčné ihrisko pre viac športov, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – je to multifunkčné ihrisko, čiže pre viac športov,  

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa či bol na starom ihrisku bol vysoký vlas, 

Andrej Junas – áno, bol tam vysoký vlas, 

Starostka Božena Krajčovičová – projektant to naprojektoval tak, aby to bolo multifunkčné ihrisko, 

Poslanec Roman Áč – navrhol, že bolo by dobré sa rozprávať s projektantom, 

Starostka Božena Krajčovičová – zákazka je už vysúťažená, v technickej špecifikácii je to uvedené, 

Poslanec Michal Cisár – informoval, že bol prizvaný pri riešení PD aj Marek Juhász, 

Poslanec Miroslav Gajarský – podal informáciu, že konkrétne o vlase sa na stretnutí nebavili, na to je 

projektant, informoval sa či je to vysúťažené, 

Starostka Božena Krajčovičová – je to vysúťažené, dnes sa podpísala zmluva, 

Poslanec Ing. Peter – informoval sa či je to odhadnuté na 214000 Eur, či platíme len 30% keď bude 

čerpaná dotácia, 

Starostka Božena Krajčovičová – je to aj s halou a platíme 30%, 

Poslanec Viliam Čapkovič – vysvetlenie, že nízky vlas je aj v Paderovciach a nešmýka sa to, iba na 

futbal sa používa 3,5 cm na iné športy 1,5 cm, vysvetlil ako sa to udržuje, 

Poslanec Michal Cisár – na mokrom sa  bude vždy šmýkať, je to multifunkčné ihrisko, informoval sa 

či sa plánuje s prekrytím ihriska v PD, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že nie, ale musela by sa dopracovať PD, 

Poslanec Roman Áč – informoval sa či koše na basketbal si bude obec robiť vo vlastnej réžii, 

Starostka Božena Krajčovičová – áno vo vlastnej réžii. 

 

Uznesenie 279/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje  

- Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 2023/001 Fondu na podporu 

športu na projekt „Športový areál Jaslovské Bohunice“. 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov 

z Fondu na podporu športu. 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

minimálne 30% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu, ktoré sú vo výške 214 360,- 

EUR. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 1   (Elena Šipková) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Zrušenie uznesenia 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Informovala čoho sa uznesenie týka. 
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Uznesenie 280/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice ruší uznesenie č. 202/IX z 18.9.2023. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Žiadosť o dotáciu - Cyklistický klub 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Informovala, že žiadosť bola prerokovaná na pracovnej 

skupine. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje dotáciu pre Cyklistický klub Olympik 

Trnava, Lovecká 3, 917 01 Trnava. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 0                                 

    proti:              8  (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Monika  

                                 Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)           

    zdržal sa: 1    (Miroslav Gajarský)   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie neschválené. 

 

Zápisnica z rady školy 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu o stave a rozhovore s pani riaditeľkou Mojžišovou, 

Poslanec Viliam Čapkovič – informoval poslancov, že sa zúčastnil Rady školy spolu s poslankyňou 

Benovičovou, tému otvorila p. Bubánová, smerovalo to na otázky ohľadom presného dátumu, 

Starostka Božena Krajčovičová – do júna by sa dalo odpovedať rodičom, pravidelne voláme na 

Ministerstvo školstva, vyhodnocujú to a dnes nám oznámili, že 38000 Eur máme neoprávnené výdavky, 

buď podať žiadosť bez tých 38000 Eur alebo novú žiadosť, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa čoho sa týka tých 38000 Eur, či je to gastrovýbava, 

Ing. Maroš Dunda – podal vysvetlenie ohľadom posudzovanej žiadosti, neoprávnený náklad je VZT, 

buď to necháme tak ako to je, alebo keď chceme aj tých 38000 Eur dáme novú žiadosť a musel by 

sa zmeniť rozpočet, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že na 30 miest by sme mohli dostať dotáciu 

521000 Eur, ak by sme odrátali tých 38000 Eur tak by sme mohli dostať 483000 Eur,  

Poslanec Ing. Miloš Rapant – skonštatoval, že ak by sme upustili od tej sumy, tak by sme dostali 

pravdepodobne kladnú odpoveď, 

Ing. Maroš Dunda – podal informáciu, žiadosti obce podávajú opätovne viackrát, kvôli neoprávneným 

výdavkom, je to na rozhodnutí poslancov,  

Poslanec Ing. Peter Lackovič – navrhol počkať na oficiálnu informáciu, 

Starostka Božena Krajčovičová – o termíne radšej hovoriť nechceme, lebo potom sa toho každý chytí, 

predpokladali sme, že by sa s prácami mohlo začať v marci, nakoľko iné obce dostali do 3 mesiacov 

odpoveď. Termín sa predĺžil, nakoľko boli voľby 

Poslanec Miroslav Gajarský – skonštatoval, že môžeme podať ešte raz tú žiadosť,  

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že preto informuje poslancov o žiadosti, aby sa 

vyjadrili ako sa bude postupovať, 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – ak to neznamená krok späť, tak môžeme doplniť žiadosť, 

Poslanci súhlasia s doplnením žiadosti. 
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Poslanec Roman Áč – informoval sa ohľadom kultúrnej akcie ku Dňu Matiek, či sa niečo pohlo ohľadom 

KD v Jaslovských Bohuniciach, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že komunikuje s  predsedníčkou PD 

Ing. Jablonickou, PD si dalo spracovať znalecký posudok, dostali sme prísľub, že tam môže byť Deň 

matiek, uvidíme aké budú podmienky, 

Poslanec Viliam Čapkovič – informoval sa či prenájom bude zatiaľ len na túto jednu akciu, 

Starostka Božena Krajčovičová – áno, ale nebránia sa ďalšej spolupráce. 

 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa ako komunikujeme s vedením ZŠ s MŠ, prečo nemajú jasné 

stanovisko ohľadom rekonštrukcie MŠ, prečo sa neopravoval vstup do školy, prečo sa neuzatvorila zadná 

brána, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že situáciu riešili s niektorými poslancami, 

potrebujeme zverejniť dodatky firiem, ktoré mali vysúťažené rámcové zmluvy a potom pokračovať, zruší 

sa fontána a ostrovčeky. Preverí prečo sa nezamyká brána. 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval, že stanovisko bolo uvedené v niektorom zápise pracovnej 

skupine a bolo zhoda, že v prípade nečerpania dotácie sa nebude pokračovať v rekonštrukcii MŠ 

z vlastných zdrojov, 

Poslanec Roman Áč – informoval sa či bola na Rade školy prerokovaná aj alternatíva, že by to spravilo 

tak ako doteraz, v prípade, že by sa nezačal s rekonštrukciou, 

Poslankyňa Ing. Daniela Benovičová – podala vysvetlenie, že potrebujú hocijakú miestnosť, budúci rok 

musia zobrať všetky 4 ročné deti a potom 3 ročné deti, p. riaditeľka sa informovala či vieme otvoriť triedu, 

na výnimku na hygiene, 

Starostka Božena Krajčovičová– môže sa to riešiť v máji, 

Poslanec Viliam Čapkovič – informoval, že na Rade školy sa pýtal ohľadom čistenie zvodov zo strechy, 

dostal odpoveď, že p. riaditeľka komunikuje s p. Dundom, upozornil ich, že treba to čistiť pravidelne, 

Starostka Božena Krajčovičová – ak majú problém volajú na OÚ, 

Ing. Maroš Dunda – súhlasí s tým, že by si mali sledovať opravy, navrhol, že by sa mali stretnúť s p. 

riaditeľkou a určiť si čo budú oni robiť. 

 

Uznesenie 281/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie zápisnicu z Rady školy. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 9   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Zápis z rokovania komisie – predloženie správy komisie zriadenej ku kultúrnej akcii 

Starostka Božena Krajčovičová podala informáciu o zasadnutí z komisie, prečítala vyúčtovanie. 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – dostali sme k nahliadnutiu všetko, informoval sa či by sa nemala nejako 

ukončiť žiadosť o poskytnutie informácie osobe, ktorá to nežiadala. Sú tam informácie o konkrétnej 

osobe. 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že odpísalo sa na základe infožiadosti, neboli to 

informácie, ktoré by zasahovali súkromné osoby, 

PhDr. Zlatica Opáleková – podala informáciu ohľadom prístupu k informáciám na základe zákona  

211, informácie sa môžu poskytnúť len na niektoré veci, v tomto prípade to zákon nezakazuje, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že všetko sa rieši s právnikom. 

 

Uznesenie 282/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie Správu z rokovania komisie zriadenej 

ku kultúrnej akcii Countryfest Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 9 
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Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t. j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Daniela Benovičová, Miroslav  

                                Gajarský, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 1   (Monika Junasová) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Na minulom rokovaní OZ sa zúčastnil pán Ryška, ktorý dostal dosť veľký priestor na svoje 

pripomienky, ktoré boli buď zavádzajúce, alebo neúplné.  

 

Pozemky, na ktorých je postavená bývalá budova chladiacich veží, terajší obecný úrad a budova 

EUropumpsu boli pozemky obecné a tie sa predali za starostovania pána Ryšku  Dokonca keď sa 

otvárala budova Europumsu, bol pán Ryška pri strihaní pásky, čoho dôkazom je aj fotografia 

v obecných novinách.  Budova chladiacich veží bola zakúpená v dražbe a pán Schmidt už nebol jej 

majiteľom.  

 

Pán Ryška taktiež poukazoval na to,  že za 15 rokov sa nerobili žiadne stretnutia s občanmi, čo nie je 

pravda, pretože s občanmi sme komunikovali každú zmenu, ktorá sa týkala ulíc, na ktorých majú 

nehnuteľnosti. Pri stretnutiach bývali prítomní aj projektanti. Dokonca pán Ryška bol minimálne na 

troch takýchto stretnutiach.  

 

Spoločenský dom Jaslovské Bohunice nebol nikdy vo vlastníctve obce, zisťovala som si to ešte 

u bývalého predsedu MNV pána Hrčku a pána Viskupiča. Pán Ryška bol starostom 20 rokov a za ten 

čas mal možnosť dohodnúť sa na odkúpení Spoločenského domu, čo sa nestalo. V tomto čase 

prebiehajú rokovania medzi PD Jaslovské Bohunice a obcou o prípadnom odkúpení spoločenského 

domu.  

 

Kaštieľ Jaslovské Bohunice bol vo vlastníctve obce, ale v 90_tich rokoch bol predaný za pol milióna 

korún Slovenským elektrárňam v dezolátnom stave, ktoré ho obnovili zo svojich finančných 

prostriedkov. V roku 2009 za starostovania pána Ryšku obec odkúpila od Slovenských elektrární 

lokalitu bývalých kasární, ktorých ale budovy vyžadujú opravy a s tým spojené nemalé financie. V tom 

čase bol už kaštieľ opravený, tak mohol dať pán Ryška návrh na jeho odkúpenie späť do vlastníctva 

obce. Terajší majiteľ ponúkal obci kaštieľ na predaj za 2,8 mil. eur.  

 

Umelý trávnik ani vstupné objekty neboli nikdy skolaudované, pretože pod ním boli rozvody 

teplofikácie. Prednedávnom bola veľká porucha na teplofikačných rozvodoch na umelom ihrisku, ktoré 

bolo potrebné opraviť. Ihrisko bolo v časti opráv rozkopané a už by nikdy nebolo v pôvodnom stave. 

Našťastie sme mali projektovú dokumentáciu, na multifunkčné ihrisko, ktoré môžu využívať hlavne 

žiaci základnej školy aj na športové disciplíny ako beh, skok do piesku a pod.  

 

Živé ploty sa nedosádzajú z toho dôvodu, že občania sa sťažujú na neprehľadnosť pri vjazde na cestu 

a požadujú živé ploty zrušiť.  

Viacerí si pamätajú, že na Sídlisku boli 3 sochy, z ktorých minimálne jedna odhnila a spadla. 

Našťastie v tom čase nebol nikto na ihrisku, lebo mohlo prísť k nešťastiu.  

 

Pracovné skupiny sú od tohto volebného obdobia a štatút mali spracovaný hneď od začiatku. Na 

minulom rokovaní OZ sa prijímal upravený štatút.  

 

Toalety na amfiteátri nie sú otvorené z dôvodu, že máme statický posudok, že sú nevyhovujúce.   

 

Stavebný úrad bol v obci zriadený nie preto, aby sa šikanovali ľudia, ale preto, Áno máme aj 

odvolania, ale doteraz to boli také, že niektorí občania chceli aby sme im povolili stavbu v rozpore so 

zákonom, alebo územným plánom. Stavby, ktoré robí obec nám musí povoľovať iná obec a pre nás je to 

obec Banka. Každá obec, ktorá je v spoločnom stavebnom úrade musí platiť na občana čiastku cca 5,10 
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čo je pri počte obyvateľov 2400  asi 12240,- eur + od štátu 4500,- eur a všetky správne poplatky idú 

obci. Kvôli zriadeniu stavebného úradu sme neprijali žiadneho nového zamestnanca.  

 

A čo sa týka stavebnej čiary na starých uliciach, tak ešte predchádzajúcim zastupiteľstvom na 

odporučenie stavebnej komisie boli určené podmienky tak, aby pri novopostavených domoch mohli mať 

3 parkovacie miesta a stavebná čiara bola určená buď múrom, alebo inak.  

 

Na historickú pivnicu máme spracovanú PD, keď budú finančné prostriedky, tak verím, že OZ schváli 

jej realizáciu.  

 

Patrik Pokorný – občan Jaslovských Bohuníc, má prejdenú celú obec a mal by nejaké návrhy na 

zlepšenie 

Cesta na mlyn  

Patrik Pokorný - navrhol, že bolo by dobré upozorniť na zníženie rýchlosti vozidiel na mlyn, podal 

vysvetlenie z akého dôvodu to navrhuje, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že sa to bude riešiť, máme staré retardéry, 

musíme mať povolenie od DI, ale dáme tam tabuľu, 

Patrik Pokorný – informoval sa ohľadom Trnavskej ulice, úsek od pumpy po kvetinárstvo je 

v dezolátnom stave, keď idú ťažké nákladné vozidla, tak sú otrasy cítiť v dome, denne po ceste prejde 

cca 3 tisíc vozidiel, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že sa to riešilo so správou ciest, ale nebola 

odozva z ich strany. 

Patrik Pokorný – informoval, že komunikoval so správou ciest, 

Starostka Božena Krajčovičová – je spravená PD na doplnenie kanalizácie a vody, malo by sa to opraviť 

a prepracovať PD,, preveríme možnosť oddelenia tej časti z projektu Jaslovská ulica. 

 

Patrik Pokorný – informoval, že to na jeseň len zaplátali, nakoľko sa zvýšil nárast dopravy, tak to 

nebolo postačujúce, 

Starostka Božena Krajčovičová – požiadala p. Zemka, aby preveril, či by sa to dalo oddeliť, 

Poslanec Viliam Čapkovič – skonštatoval, že zaflakovanie od tabule a benzínky je nedostatočné, na 

stretnutí v minulosti navrhli, že to vyfrézujú, ale nestalo sa, 

Patrik Pokorný – informoval sa ohľadom mlynu, či sa neriešili nejaké dotácie alebo eurofondy, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že PD nie je vyhotovená na rekonštrukciu 

mlynu, spravila sa len strecha, aby sa budova zachránila, v budúcnosti by tam mohlo byť možno nejaké 

múzeum, 

Patrik Pokorný – informoval sa prečo stojí mlynské koleso, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že mlynské koleso nie je obecné, nájomníci 

mlyna si to tam namontovali, nie je to pôvodne,  

Patrik Pokorný – informoval sa pre je na bráne tabuľka zákaz vstupu, 

Starostka Božena Krajčovičová – budova s pozemkom je v prenájme, 

Patrik Pokorný – informoval sa ohľadom rekonštrukcie kaplnky, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že sa dala spraviť PD, čakali sme na 

odvodnenie, je daná požiadavka na územie miestneho rozvoja, že by sme to mohli opraviť, je žijúci 

vnuk aj sľúbil, že by prispel, ale zatiaľ sa nenašli prostriedky. Chodníček vedľa kaplnky by sa doplnil 

v rámci toho. 

Patrik Pokorný – informoval sa ohľadom výpadkov výmeničky, či by nebolo možné riešiť s nimi 

rekonštrukciu, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že Slovenské elektrárne nie sú vlastníkom, ale 

dcérska spoločnosť, s ktorými sa chcem stretnúť kvôli cenám tepla, 

Patrik Pokorný – informoval sa ohľadom spôsobu účtovania stočného, obec účtuje stočné v tom 

množstve ako je odobraté vodné. Skonštatoval, že platí stočné aj za vodu, ktorou polieva trávnik atď. či 

je to v súlade so zákonom, 

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že sa riešili aj merače, ktoré by si museli občania 

kúpiť sami, museli by byť ciachované, u nás je stočné pomerne nižšie, museli sme pristúpiť k úprave 

množstva stočného, minimálne stočné je 25 cm3 na osobu. Dôvodom bolo, že občania majú studne a  

všetko nám išlo do ČOV. 

Patrik Pokorný – informoval sa či obec prenajíma PD pozemky, koľko HA, 
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Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že zmluvy s PD by mala byť zverejnená na 

webovej stránke, 

Patrik Pokorný – informoval prítomných, že sa pýtal predsedu PD v Maduniciach, že čo robia pre 

prírodu ako sa starajú o krajinu, informoval sa či sa  nerozmýšľa nad povinnosťou pre hospodárov napr. 

vysádzať stromy a pod. 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že poľovníci v minulom týždni vysadili 70 

čerešní a višní, máme v pláne vysadiť ďalšie ovocné stromy, snažíme sa vysádzať čo najviac, 

Patrik Pokorný – informoval sa či by nebolo možné osadiť značku prejazd zakázaný pri cestičke pred 

kostolom, nakoľko tam chodia motorkári, 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – skonštatoval, že si myslí, že tá značka už nie je. 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že preverí či máme retardér, 

Poslanec Michal Cisár – skonštatoval, že retardér by bol na cestu k mlynu lepší, aj na tú cestičku pri 

kostole, 

Starostka Božena Krajčovičová – poďakovala p. Pokornému za názory. 

 

Poslankyňa Ing. Daniela Benovičová – informovala sa či by sme vedeli dať informáciu, že môže mať 

garáže aj parkovacie státie, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že momentálne je na rozhlase porucha, mali by to 

prísť v stredu opraviť, potom sa to dá vyhlásiť, 

Poslanec Michal Cisár – informoval poslancov, že inicioval stretnutie s p. riaditeľkou ZŠ bola tam aj p. 

Ing. Daniela Benovičová, predstavil projekt zdravá škola, deti budú pestovať zeleninu, zároveň by sa 

zmenila aj strava pre deti, možnosti rôznych aktivít pre deti. Deti nevedia ako sa pestuje zelenina. 

Informoval poslancov, že sa to bude sa to riešiť v rámci rozpočtu, ale či v prípade, že to nebude stačiť sú 

ochotní im pomôcť. 

Starostka Božena Krajčovičová – samozrejme ich podporíme, obec podporovala vždy školu a to, že 

nevedia ako sa sadí, sme zistili už vtedy, keď sa na ceste na mlyn vysádzali tulipány.   

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa či neuvažuje o zníženia rozdávania lístkov sponzorom, 

Poslanec Roman Áč – navrhol prejsť si to na pracovnej skupine, 

Poslanec Viliam Čapkovič – informoval sa ohľadom odchytu mačiek a psov a mačky, ak vieme 

majiteľov, či ich nevieme sankcionovať, 

Starostka Božena Krajčovičová – ak nahlásia psa, tak to riešim hneď, majiteľka povedala, že majú aj 

voliéru, pes, že je vo voliére strašne zavíja, pes im aj tak utečie, nemôžeme im zdvihnúť platbu, bola by 

to diskriminácia, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – skonštatoval, že nie je snaha to riešiť od majiteľov, informoval sa či sa 

nedá firma, ktorá robí odchyt zazmluvniť na viac dní, 

Ing. Maroš Dunda – podal vysvetlenie, že pán, ktorý robí odchyt je veterinár, robí to ako mimo 

činnosť, problém je s umiestnením odchyteného psa, majiteľke poradil elektrický obojok, rieši sa to na 

týždennej báze, ak príde odchyt, tak pes nebehá po vonku, 

 

K bodu č. 18 

Záver 

Po vyčerpaní bodov programu starostka Božena Krajčovičová poďakovala prítomným za účasť a roko-

vanie zastupiteľstva o 19:21 hod. ukončila.   

  

Overovatelia:     

 

Ing. Miloš Rapant       ............................................. 

 

Elena Šipková             .............................................. 
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